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Iohannis, despre proiectul Cadrului Financiar Multianual: Nu ne satisface absolut

deloc

Presedintele  Klaus Iohannis a declarat, joi, la Bruxelles, ca proiectul Cadrului  Financiar Multianual,

prezentat de presedintia finlandeza a Consiliului  UE, nu ”satisface deloc” interesele României în materie de

politica  agricola comuna si de fondurile pentru coeziune.                                                                                      

 

”Dar nu sunt deloc de acord cu aceasta propunere finlandeza, nu ne  convine din nici un punct de vedere si se pare

ca nu suntem singurii.  Propunerea nu ne satisface absolut deloc, lipsesc chestiuni   esentiale,  de exemplu

flexibilitatea între fonduri , banii alocati pentru coeziune  sunt prea putini, pentru politica agricola comuna

împartirea banilor si  conditionalitati, de asemenea, nu ne   satisfac”, a declarat Klaus  Iohannis.

El a reamintit ca politica agricola si coeziunea sunt extrem de importante pentru România.

”În acest sens nu voi agrea sub nicio forma aceasta  propunere finlandeza si cu siguranta vom ajunge la ceea ce se

si propune  în concluzii, sa delegam presedintelui consiliului munca de elaborare a    unui nou draft pentru MFF”,

a adaugat seful statului.

El a prezentat si temele care vor fi abordate în timpul reuniunii Consiliului European.

”Avem pe agenda tema schimbari climatice si Green Deal. De asemenea  avem bugetul multianual, care urmeaza

sa fie discutat si, speram noi,  aprobat în anul care vine. Ambele teme sunt foarte   complicate. În ce  priveste

schimbarile climatice se propune spre discutie un obiectiv  foarte ambitios, neutralitatea climatica pâna în 2050.

Asta însemnând  practic sa reducem emisiile foarte,   foarte mult. Pentru economiile  noastre din partea estica a

Uniunii este un obiectiv foarte complicat,  care poate fi obtinut, dar numai cu o cheltuiala foarte mare. Noi dorim 

ca o parte din aceasta   cheltuiala sa fie suportata evident si din  bugetul european, din fonduri europene, însa

discutia nu va fi simpla  deloc si cred ca vom mai avea multe consilii pe aceste doua teme”, a  mentionat  

Iohannis.

Şeful statului a mai afirmat ca vineri  liderii europeni au un Euro-Summit extins si o discutie pe Brexit, dupa  ce

afla primele rezultate ale alegerilor din Marea Britanie.
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